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针对远程图像制导导弹的人在回路末制导系统性能测试与评估问题，提出了一种利用基

于高拟真度虚拟样机的试验系统进行研究的方法，构建了人在回路末制导性能评估试验

系统，并利用该系统完成了相关试验。试验结果表明，利用该试验系统能够快速、经

济、有效地完成人在回路中的目标搜索识别性能和手动自动跟踪性能评估，试验结论能

够为背景项目的末制导系统设计提供依据。  

Aiming at the testing and evaluation problem of terminal guidance system of man

inthe loop of longrang imaging guidance missile, a method using evaluation 

system which is based on high fidelity virtual prototype was brought forward.The 

evaluation system was estabilshed and the test was finished with the evaluation 

system. The test result shows that the descernment and the track capacity of 

the manintheloop system can be evaluated by this evaluation system 

ecomomically and availably. This can offer evidence for the design of backgronud 

project. 
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